
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 19/11/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
 
ΘΕΜΑ: «Στήριξη αμπελουργικού κλάδου Αχαΐας και Ηλείας» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση που λάβαμε από οινοπαραγωγούς της Αχαΐας και σύμφωνα με 

δημοσίευμα διαδικτύου της 17ης Νοεμβρίου 2020. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

(https://www.agrotypos.gr/kalliergeies/ampeli/aitima-pros-ypaat-gia-stirixi-

ampelooinikou-kladou-se-achaia-kai-

ileia?fbclid=IwAR0E0SL8uNSch5bv1st9Fy1ZMd5QY5ZFy56cEDvMo06JDUCBgMnwl9

ONHSc), ο αμπελουργικός τομέας της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας πλήττεται, λόγω 

της πανδημίας του κορωνοϊού, σε τέτοιο βαθμό, που είναι επιτακτική η ανάγκη για τη 

στήριξη των αμπελουργών της. Αυτό, άλλωστε, προκύπτει κι από επιστολή της 

Αντιπεριφέρειας Αγροτικής Ανάπτυξης της Περιφέρειας Δυτικής Ελλάδας προς το υφ΄ 

υμάς Υπουργείο. Συγκεκριμένα, η δυσμενής επίδραση από την πανδημία του κορωνοϊού και 

οι αρνητικές της συνέπειες στην κατανάλωση έχουν επιφέρει μεγάλη αναστάτωση στον κλάδο 

των αμπελουργών, με αποτέλεσμα τη συρρίκνωση των τιμών του σταφυλιού και τη μείωση 

τους εισοδήματος των οινοπαραγωγών. Η Αχαΐα, σημειωτέο, είναι η μεγαλύτερη 

Περιφερειακή Ενότητα της χώρας σε έκταση παραγωγής οινοποιήσιμων αμπελιών, που 

εξασφαλίζουν βιώσιμο εισόδημα σε αρκετά μεγάλο αριθμό αγροτών της περιοχής, ενώ επίσης, 

μεγάλη έκταση καλλιεργειών καλύπτουν τα οινοστάφυλα της Περιφερειακής Ενότητας Ηλείας, 

όπου καλλιεργούνται οινοποιήσιμα αμπέλια. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες, προκειμένου, αφενός, να 
ενταχθούν, άμεσα,  σε λίστα δικαιούχων από μέτρα στήριξης οι αμπελουργοί Αχαΐας και 
Ηλείας, και αφετέρου, να προωθήσετε πρόγραμμα χρηματοδότησης των επιχειρήσεων του 
ανωτέρω κλάδου με ευνοϊκούς όρους, λαμβάνοντας υπόψη ότι, οι σκληροί περιορισμοί στην 
εστίαση και στον τουρισμό, λόγω της πανδημίας του κορωνοϊού, έπληξαν ανεπανόρθωτα τον 
κλάδο των αμπελουργών των προαναφερόμενων περιοχών; 

 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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